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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr II/2024 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

 

Posiedzenie w dniu 24 maja 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 24 maja 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:18 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Obecni: 

1. Krzysztof Fejdych 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Paweł Licznar 

4. Edward Mazur 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Aneta Samotus 

7. Zygmunt Trojniak 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Łukasz Karpowicz 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mazur 

6. Stanisław Mięczakowski 

7. Zygmunt Trojniak 

8. Andrzej Włosek 

9. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof Fejdych oraz Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego – Łukasz Karpowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Naczelnika Wydziału 

Finansowo – Budżetowego Edyta Szewczyk, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, p.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

Bernadeta Bednarczuk, Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski, 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 15) 

Informacje zawarte w druku nr 15 omówiła p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

Bernadeta Bednarczuk.  

Radny Edward Mazur zapytał czy podczas realizacji wszystkich programów OPS nie 

boryka się z brakiem płynności finansowej? Czy są czasem sytuacje hamujące realizację 

zamierzeń? 

P. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że póki 

co, na żaden projekt, o który ubiegał się OPS nie było opinii negatywnej. Nie zmienia to 

faktu, że ubieganie się ośrodki zewnętrzne zawsze niesie za sobą ogrom pracy i dużo 

nieprzewidzianych sytuacji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Krzysztof Fejdych odniósł się do wniosków zawartych w informacji. Jednym z nich jest 

konieczność objęcia pomocą finansową dzieci i młodzieży, natomiast w planowanych 

działaniach nie ma wzmianki o projektach lub planowanych akcjach eliminujących ten 

problem. Zapytał czy są jakieś plany na przyszłość w tym zakresie? 

p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że jest 

potrzeba zwiększenia ilości godzin usług psychologicznych. Są już podjęte takie działania i 

już w nowym obiekcie, gdzie ma powstać ośrodek wsparcia dla młodzieży na ul. Tkackiej, 

planowana jest taka usługa.  

Radny Wiesław Zawiślak poruszył kwestię świadczeń niepieniężnych. Zapytał czy jest jakiś 

monitoring, czy one są wykorzystywane zgodnie z ich przeznaczeniem? 

p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk poinformowała, że 

świadczenia niepieniężne to usługi realizowane przez OPS, na przykład usługi opiekuńcze. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych zadał pytanie związane z funkcjonowaniem 

stowarzyszeń na obszarach wiejskich w okresie, gdy nie są prowadzone zajęcia edukacyjne. 

W takim okresie stowarzyszenia również prowadzą zajęcia dla dzieci, w związku z tym - czy 

planowane jest przedłużenie pomocy dla tych stowarzyszeń na okres wakacji? 

Sekretarz Marek Radom odpowiedział, że jest taka umowa na prowadzenie świetlicy w 

Niemysłowicach zgodnie z przedstawioną ofertą. Dodał, że akcja letnia też powinna zostać 

przeprowadzona na bazie domów kultury. 

Radny Edward Mazur poprosił o przybliżenie kryteriów przyzwania świadczeń. 

p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk przedstawiła zasady 

wyliczania wielkości przyzwanych świadczeń.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Karpowicz zauważył, że trend przyznawania ilości 

świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej jest malejący. Zapytał z czego to wynika: ze 

zmniejszającej się liczby mieszkańców, czy z tego, że zmniejsza się ubóstwo w gminie? 

 p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że ubyło 

w ostatnim czasie mieszkańców potrzebujących pomocy społecznej.  

Dalsza dyskusja nie została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej (druk nr 15) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 
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Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

3. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2023 (druk nr 16) 

Sprawozdanie omówił Sekretarz Marek Radom.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych zapytał czy jest możliwość utworzenia ze 

strony Gminy jakiegoś rodzaju wsparcia dla stowarzyszeń w pozyskiwaniu środków i później 

ich rozliczania? Nawiązał tu głównie do stowarzyszenia z Niemysłowic. Przewijał się temat 

przejęcia przez stowarzyszanie sali w Niemysłowicach, jednak stowarzyszenie musiało z 

pomysłu zrezygnować, gdyż z własnych środków nie byłoby w stanie opłacić księgowej, ani 

nie byłoby w stanie merytorycznie tego wniosku przeprowadzić. 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że sytuacja domu kultury w Niemysłowicach jest trudna. 

Najpierw trzeba doprowadzić budynek do porządku, a później stowarzyszanie będzie mogło 

nim zarządzać. Jeśli chodzi o księgowość to księgowość urzędu nie mogłaby prowadzić 

rozliczeń stowarzyszeń, gdyż nie można zagregować księgowości urzędu z działalnością 

stowarzyszeń. Jeśli zaś chodzi o pomoc w rozliczeniu projektu to jak najbardziej 

stowarzyszenia mogą na takie wsparcie liczyć.   

Przewodniczący Komisji Łukasz Karpowicz zapytał czy kwota dotacji corocznie jest stała 

czy wzrasta? 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, ze w ostatnim czasie ilość stowarzyszeń się zmniejsza. 

Środki, które dotychczas były przeznaczane na stowarzyszenia, których już nie ma, pozostały 

w budżecie, jednak uderzający jest wzrost kosztów utrzymania lokali. Najlepszym 

rozwiązaniem byłoby, gdyby stowarzyszenie ulokowane były w jednym budynku. Aktualnie 

podjęto działania, aby stowarzyszenia te przeniosły się do budynku przy Placu Wolności 6, z 

dostępem do sali  konferencyjnej wspólnej dla wszystkich stowarzyszeń. Sekretarz dodał, że 

jest to plan na ten rok, gmina wyczekuje na pojawienie się projektu, które pozwoli na 

wyposażenie sali w stoły, krzesła i sprzęt audiowizualny. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2023 (druk nr 16) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

4. Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 17) 

Projekt uchwały omówił sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 17) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 17a) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finałowej omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Finansowo – Budżetowego Edyta Szewczyk. 

1. Dyskusje w kwestii zmian w budżecie podjął Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych, 

radny Zygmunt Trojniak. Dyskusja dotyczyła głównie zwiększenia wydatków na przewóz 

pasażerów komunikacją miejską w dziale 600 rozdziale 60004 w kwocie 154.000,00 zł. 

 zmian dotyczących.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak wyjaśnił szczegóły odbytych przetargów. Oznajmił, że przetarg, który odbył się w 

dniu wczorajszym był trzecim przetargiem mającym na celu wyłonienie przewoźnika. 

Wytłumaczył zasady ogłaszania przetargu, omówił również przebieg poszczególnych 

rozstrzygnięć.   

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 17a) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Edward Mazur, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej własności lokalu (druk 

nr 18) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej własności lokalu (druk nr 

18) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku (druk nr 19) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 
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Zwojewski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku (druk nr 19)  kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

partnerstwa w celu realizacji projektu pn. „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu 

Południowego” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk 

nr 20) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski. Kierownik skorygował informacje zawarte w uzasadnieniu dotyczące Gminy 

Pakosławice i chęć zakupu przez nią autobusów. Oznajmił, że zrezygnowano z taboru 

autobusowego na poczet budowy ścieżek pieszo rowerowych. Odnośnie planów Gminy 

Prudnik kierownik poinformował, że motywem przewodnim jest ścieżka rowerowa i chęć 

stworzenia ciągu komunikacyjnego możliwego do wykorzystania przez komunikację 

publiczną. Droga ma się znaleźć w ciągu ulic Prężyńskiej -  Przemysłowej – Nyskiej.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych zapytał czy w ramach tego programu po 

złożeniu tego wniosku można wnioskować o kolejne środki, czy jest to jednorazowe 

uczestnictwo? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski oznajmił, że aby 

uniknąć sytuacji, że gminy walczą między sobą, marszałek  dokonał alokacji środków w 

poszczególnych priorytetach na subregionach. Zostały ustalone parytety i każdy subregion 

wie, na jakie działania może starać się o pozyskanie środków, oczywiście po spełnieniu 

określonych kryteriów. W naszym subregionie również dokonana została taka alokacja i 

każdy z członków subregionu wie jaką kwotą dysponuje na poszczególnych działaniach.  

Radny Edward Mazur zapytał czy w związku z chęcią powstania drogi komunikacyjnej w 

okolicy wspominanej ulicy Przemysłowej, gdzie znajdują się również zakłady pracy, czy 

planowany będzie również rozkład jazdy w tamtą część miasta, aby dostosować zmianowy  

charakter racy osób ta zatrudnionych? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski stwierdził, że nie 

wyobraża sobie, aby tego nie zrobić. Na dzień dzisiejszy nie ma szans stworzenia tam kursu, 

gdyż autobus nie ma tam miejsca, aby zawrócić.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa 

w celu realizacji projektu pn. „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu Południowego” 

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 20) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

7. Sprawy bieżące komisji i zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Krzysztof Fejdych 

 

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


